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Milý Marku Ebene,
Nedávno jsem s Vámi byl na plovárně. Bylo pro mně velkým překvapením jak se Vám 
podařilo uvolnit atmosféru a já mohl mluvit o tom co mně zajímá zcela bezprostředně. Není to 
jen můj osobní pocit, protože já se cítil přirozeně a tak jsem přirozeně mluvil. Upozornili mně 
na to spíše kolegové a také zaměstnanci fakulty kterou vedu. Znají mně jinak a byli velmi 
překvapení. To ale není důvod proč Vám píšu je to jen opožděné poděkování a vyjádření 
obdivu vaší schopnosti. V pořadu jste zmínil pomník S. Freuda který má stát na kozím plácku. 
Na pomníku pracuji a mám již hotový model1:1. Objevil se ale problém který se jmenuje 
závist.Ten se projevil samozřejmě pojmenován zcela jinak. Skrývá se za zpochybněním 
umístění pomníku na kozím plácku. Skrývá se za vtipností sloganu „kozí nám kozám“ a 
skrývá se i za občanským sdružením přátel čtvrti Na Františku které se snaží o to aby pomník 
na kozím plácku nebyl. Občanské sdružení ale tvoří pět lidí. Jedním z nich je moje žena, která 
je samozřejmě na mé straně, ale vždy je přehlasována, prostě nádherný kocourkov. Závistí je 
postižen můj bývalý spolužák ze školy sochař Michal Blažek, který na kozím plácku bydlí a 
neunesl to,že nebyl ani do soutěže vyzvaný. V loňském roce jsem realizoval pomník prof. 
Wichterlemu na Praze 6.Vyhrál jsem veřejnou soutěž do které byl zmiňovaný rovněž 
přihlášen, ale vypadl v prvním kole. Vyhlašovatel soutěže má o čem vyprávět doteď. Znovu 
opakuji kocourkov a zatím jsem se jen smál a dobře bavil. Jenže oproti Praze 6 která byla 
vyhlašovatelem i investorem pomníku a postupovala věcně směrem k realizaci projektu je 
tomu na Praze 1 jinak. Soutěž vyhlašoval investor kterým je snad PPF přes agenturu 
Comunication Works a magistrát převzal nad akcí záštitu a pomník umístil na Prahu 1. Na 
úřadu Prahy 1 tak není nikdo kdo by měl celou akci za svou. To by nevadilo, protože pomník 
F. Kafky vznikl podobně, ale tady jsem zpátky u té závisti. Jen malá legrační a kocourkovská 
aktivita působí na nezainteresovaný úřad Prahy1 např. v tom, že při jednání stavební komise o 
stavbě soklu – pod sochou musí být 10 cm vysoký sokl kvůli vyrovnání terénu zástupci 
sdružení ovlivnili členy jinak zcela nezainteresované stavební komise a ta stavbu soklu 
nedoporučila komise nerozhoduje, jen vydává doporučení. Takovými drobnými krůčky a 
schválnostmi pomalu začíná vznikat dojem, že pomník na určeném místě nikdo nechce. A to 
je to proč vám píšu. Jste známá osobnost a bydlíte na Praze 1, o pomníku víte a tak se Vás 
ptám: Byl byste ochoten se k umístění pomníku vyjádřit například připojením podpisu pod 
text ze kterého vyplyne, že pomník S. Freuda na Praze 1 také chcete. Oslovím ještě další 
osobnosti žijící na Praze 1 a Vy jste první.  Budeteli mít zájem seznámím vás s tím jak 
pomník vypadá a v jaké fázi práce momentálně je. Přeji Vám krásný den 
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P.S.: Abyste věděl jak pomník bude vypadat, přikládám pár obrázků a průvodní zprávu 
k mému návrhu.


